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Zápis ze zasedání Akademického senátu Právnické fakulty 
Masarykovy univerzity konaného dne 09. února  2011  

Konání: 09. února  2011, 11.30 h 

Místo zasedání: Zasedací místnost děkanátu Právnické fakulty, místnost č. 109 

Přítomní senátoři učitelské komory:  

Kliková Alena, JUDr., Ph.D., Kuchta Josef, doc. JUDr., CSc., Marek Karel, prof. JUDr., CSc., 
Pařízková Ivana, JUDr., Ph.D., Salák Pavel, JUDr., Ph.D., Večerková Eva, JUDr., Ph.D. 

Přítomní senátoři studentské komory:  

Oliver Chorvát, Tomáš Jelínek, Ing., Jan Kazda,  Ján Kvietok, Lukáš Pruška, Jan Rosák, Štěpán 
Stehlíček. 

Omluveni senátoři učitelské komory:  

Radvan Michal, JUDr. Ing., Ph.D., Ronovská Kateřina, JUDr., Ph.D., Sehnálek David, JUDr., 
Ph.D., Tauchen Jaromír, JUDr. Bc., Ph.D., LL.M. Eur.Int., 

Omluveni senátoři studentské komory:  

Vít Křížka, Lucie Nechvátalová, Mgr ., Iva Šimková. 

Omluveni senátoři v  průběhu jednání: 

Salák Pavel, JUDr., Ph.D. 

Hosté: děkanka prof. doc. JUDr. Naděžda Rozehnalová 

PROGRAM: 
1. Přivítání přítomných senátorů a hostů 
2.   Způsobilost Akademického senátu PrF MU jednat 
3.   Návrh programu jednání 
4.   Zpráva z usnesení ze zasedání AS PrF MU ze dne 07.12.2010 
5.   Ustavení volební komise 
6.   Volba předsedy Akademického senátu PrF MU 
7. Dlouhodobý záměr vzdělávací, vědecké a  výzkumné činnosti fakulty 
8. Akreditace bakalářského studia 2011 
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9. Opatření děkana č. 2/2011- O výši poplatků spojených se studiem 
10. Přechod na SUPO a problémy s tím související – zejména nepřevedení zůstatků 

doktorských studentů na SUPO 
11. Příspěvky na kopírování externích doktorandů 
12. Přístup ke studentům, kteří jsou zároveň zaměstnanci a jejich nárok na stravenky 
13. Komunikace administrativy a podpora při řešení projektů specifického výzkumu, status 
řešitele - doktoranda při řešení projektu 

14. Posílení komunikace mezi studenty a vedením fakulty – zástupce studentů v kolegiu 
děkana 

15. Problematika SVOČ 
16. Diskuse-různé  
17. Usnesení 
18. Závěr  

 

Ad. 1., 2. a 3.)   Zasedání AS PF MU zahájila předsedkyně senátu přivítáním všech 
členů-senátorů a hostů. Současně konstatovala usnášenischopnosti senátu. V úvodu navrhla 
program jednání, který byl jednomyslně schválen. 

Pro  12,  proti  0, zdržel se hlasování 0.  

Ad. 4.) Zpráva z usnesení ze zasedání AS PrF MU ze dne 07.12.2010- Úkoly nebyly uloženy 

Ad. 5.)  Volební komise byla ustavena z řad akademických pracovníků: 

                                                                                                                           Večerková Eva, JUDr., Ph.D. 

                                                                                                 z řad studentů: Štěpán Stehlíček. 

             

Předsedou komise  byla zvolena: Večerková Eva, JUDr., Ph.D. 

Pro  12, proti 0, zdržel se hlasování  0. 

 
Ad. 6.) Volba předsedy Akademického senátu PrF MU 

Předsedkyně Akademického senátu PrF MU představila kandidáty na funkci předsedy AS PrF 
MU pro funkční období let 2011 – 2012. 

Kandidáti:  Tomáš Jelínek, Ivana Pařízková 

DISKUSE: V rámci diskuse vystoupili: 

V rámci diskuse k tomuto bodu nebylo připomínek. 

Předseda volební komise konstatuje usnášení schopnost  AS PrF MU k volbě předsedy. 
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Dalším bodem programu jednání bylo hlasování senátu o návrzích, senátoři jednotlivě 
přistupovali k volební komisi, kde obdrželi hlasovací lístek a obálku s níž se odebrali k tajné volbě a 
po té obálku vhodili do uzavřené hlasovací urny. 

UKONČENÍ  VOLBY  

Předseda volební komise podal zprávu o výsledku hlasování Akademického senátu PF MU: 

Volby se zúčastnilo  12  senátorů 

Odevzdáno 12 hlasovacích lístků,  12  platných,  0  neplatný. 

Z toho pro Tomáše Jelínka 2 hlasy a pro Ivanu Pařízkovou 10 hlasů.  

Vzhledem k tomu, že předseda je zvolen nadpoloviční většinou všech členů senátu v tajném 
hlasování a tohoto nebylo dosaženo, bylo přistoupeno k druhému kolu tajných voleb, kde je  
výsledek  hlasování  následující ( vč. JUDr. Saláka) : 

Volby se zúčastnilo  13  senátorů 

Odevzdáno 13 hlasovacích lístků,  13  platných,  0  neplatný. 

Z toho pro Tomáše Jelínka 1 hlas a pro Ivanu Pařízkovou 12 hlasů.  

Navrh usnesení : 

Předsedou AS PF MU se stal(a): Ivana Pařízková    
 
Ad. 7. Dlouhodobý záměr vzdělávací, vědecké a  výzkumné činnosti fakulty  
Předložila děkanka prof.  JUDr. Naděžda Rozehnalová, CSc  a na zasedání akademického senátu 
rovněž  přestavila, s tím, že se jedná o záměr Právnické fakulty  pro období 2011-2015. Paní 
děkanka informovala o vývoji fakulty, jakým směrem se bude ubírat v následujících letech a jaké 
dopady a opatření budou nutná pro období krize. Dále rovněž hovořila o specifickém  výzkumu a 
OPVK. Současně poukázala na tu skutečnost, že je nutné pro fakultu hledat zdroje i mimo, nejenom 
např. z výuky v programech CŽV.  
Pokud se jedná o prioritu v rámci výuky, tak naše fakulta klade především důraz na přímou 
kontaktní výuku a v tomto trendu bude i nadále pokračovat. 

V rámci diskuse vystoupili: 

P. Stehlíček vznesl dotaz týkající se stáží v rámci programu Erasmus, jakým směrem se ubírají do 
budoucna. 

Paní děkanka konstatovala, že cesta do budoucna asi povede především směrem na sever. 

P. Kazda měl dotaz týkající se rozšíření studovny, a zda by do studovny  nebylo možné zakoupit 
skener či přestěhovat z počítačové učebny. 
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Paní děkanka sdělila, že na rozšíření není dostatek prostředků-investice okrajově, stát také 
rozšiřování nepodporuje a dále senátory informovala o prioritě PrF MU na vybudování nové 
knihovny v prostorách bývalé tělocvičny. Skener prověří s paní tajemnicí. 

Návrh usnesení: 
 
Akademický senát Právnické fakulty Masarykovy univerzity schvaluje „Dlouhodobý záměr 
vzdělávací, vědecké a  výzkumné činnosti fakulty“ 
 
Pro  13, proti  0, zdržel se hlasování 0.   
 
Ad. 8. Akreditace bakalářského studia 2011 
Předložila děkanka prof.  JUDr. Naděžda Rozehnalová, CSc  a na zasedání akademického senátu 
rovněž  přestavila, s tím, že se jedná o akreditaci končící  v listopadu roku 2011 a vedení fakulty 
zvažovalo  prodloužení akreditace či změnu programů. Paní děkanka informovala, že máme 
akreditaci v navazujícím studiu oboru Veřejná správa a dále v rámci bakalářských oborů u kterých 
je žádáno o akreditaci, tak došlo u některých ke spojení, ke změně názvů a současně i systém 
kreditů se musel upravit. A dále paní děkanka konstatovala, že i do budoucna bude fakulta dbát o 
tradici a plnohodnotnost bakalářského studia. 

V rámci diskuse vystoupili: 
P. Jelínek se dotazoval ohledně dvou stupňovitosti  studia - paní děkanka konstatovala, že i nadále 
je preferováno  fakultou jednostupňové studium. Další dotaz směřoval k bakalářským oborům, zda 
se uvažuje o prezenční formě. Paní děkanka sdělila že se výhledově s touto formou nepočítá.  

Návrh usnesení: 
 
Akademický senát Právnické fakulty Masarykovy univerzity projednal bez výhrad Akreditace 
bakalářského studia 2011 
 
Pro  13, proti  0, zdržel se hlasování 0.   
 
Ad. 9 Opatření děkana č. 2/2011- O výši poplatků spojených se studiem 
Návrh předložila děkanka prof.  JUDr. Naděžda Rozehnalová, CSc  a na zasedání akademického 
senátu rovněž  přestavila, s tím, že se jedná o poplatky spojené se studiem v Mgr. a Bc. studijních 
oborech, přičemž výše poplatků zůstává zachována jako pro rok 2010. 

V rámci diskuse vystoupili: 

V rámci diskuze byl vznesen dotaz na výši platby spojené se studiem v CŽV . 

CŽV obor právo 50.000,- Kč, VS navazující 40.000,- Kč. 

Návrh usnesení: 
 
Akademický senát Právnické fakulty Masarykovy univerzity projednal bez výhrad Opatření 
děkana č. 2/2011- O výši poplatků spojených se studiem 

Pro  11 , proti 1, zdržel se hlasování 0.  
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Ad.10. Přechod na SUPO a problémy s tím související – zejména nepřevedení 
zůstatků doktorských studentů na SUPO 

V rámci tohoto bodu vystoupil Mgr. Czudek  a  paní děkanka s konstatováním, že se jedná o 
zavedení nového systému ze strany rektorátu, přičemž  fakulta a vedení se o této změně dozvědělo 
koncem prosince minulého roku bez předchozí informovanosti, a že jisté problémy jsou v řešení. 
S tímto souvisí i informovanost studentů DS o vyúčtováváních DHM. Chybí včasné upozornění na 
nové přechody účtování. Poukázáno na lepší komunikaci a informovanost.  

Součástí projednávání tohoto bodu  byl i bod č. 13. 

V rámci diskuse vystoupili: 

Návrh usnesení: 
 

Akademický senát Právnické fakulty Masarykovy univerzity projednal přechod na SUPO. 

 
Ad. 11. Příspěvky na kopírování externích doktorandů 
 
Paní děkanka sdělila, že se jedná o dezinformaci. Příspěvky jsou poskytovány pouze interním 
doktorandům. 

V rámci diskuse vystoupili: 

Návrh usnesení: 
 
Akademický senát Právnické fakulty Masarykovy univerzity projednal příspěvky externím 
doktorandům. 
 

 
Ad. 12. Přístup ke studentům, kteří jsou zároveň zaměstnanci a jejich nárok na 
stravenky 
 
Paní děkanka k tomuto bodu sdělila, že stravenky mohou  být poskytovány pouze v rámci 
pracovního úvazku 0,5 a více. Situace student a zaměstnanec k zamyšlení.  

V rámci diskuse vystoupili: 

Návrh usnesení: 
 
Akademický senát Právnické fakulty Masarykovy univerzity projednal nárok na stravenky 
studenta a učitele v jedné osobě. 
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Ad. 13. Komunikace administrativy a podpora při řešení projektů specifického 
výzkumu, status řešitele - doktoranda při řešení projektu 

Bod projednán v rámci bodu č. 10. 

 
Ad. 14. Posílení komunikace mezi studenty a vedením fakulty – zástupce 
studentů v kolegiu děkana 

Paní děkanka vzala na vědomí. 

V rámci diskuse vystoupili: 

Návrh usnesení: 

Akademický senát Právnické fakulty Masarykovy univerzity projednal zástupce studentů 
v kolegiu děkanky. 
 

Ad. 15. Problematika SVOČ 
 
Studentská komora AS PrF MU navrhla, aby se datum vyhlašování a konání SVOČ posunulo 
z období jara na pozdější termín z důvodu větší časové flexibility. 

V rámci diskuse vystoupili: 

Návrh usnesení: 

Akademický senát Právnické fakulty Masarykovy univerzity projednal problematiku SVOČ 

Ad. 16.)  Diskuse-různé  
Studentská komora AS poukázala na nečtení e-mailů, v rámci komunikace student-učitel.  
 

Ad.17.)   Usnesení 
 
Akademický senát PF MU na svém řádném zasedání konaném dne 09.02. 2011 schválil: 
 

1. Dlouhodobý záměr vzdělávací, vědecké a  výzkumné činnosti fakulty 
 
Akademický senát Právnické fakulty Masarykovy univerzity projednal bez výhrad:  
 

2. Akreditace bakalářského studia 2011 
3. Opatření děkana č. 2/2011- O výši poplatků spojených se studiem 

 
Akademický senát PF MU na svém řádném zasedání konaném dne 09.02. 2011 projednal: 
 

1. Přechod na SUPO a problémy s tím související – zejména nepřevedení zůstatků 
doktorských studentů na SUPO 
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2. Příspěvky na kopírování externích doktorandů 
3. Přístup ke studentům, kteří jsou zároveň zaměstnanci a jejich nárok na stravenky 
4. Komunikace administrativy a podpora při řešení projektů specifického výzkumu, 

status řešitele - doktoranda při řešení projektu 
5. Posílení komunikace mezi studenty a vedením fakulty – zástupce studentů v kolegiu 

děkana 
6. Problematiku SVOČ 

Akademický senát PF MU na svém řádném zasedání konaném dne 09.února 2011 zvolil 
předsedu AS MPF MU, kterým se stal(a) I. Pařízková 

Pro  12 , proti  0, zdržel se hlasování  0. 

 

Ad.  18.)   Na závěr  předsedkyně AS poděkovala přítomným za účast a popřála hodně zdaru 
v budoucí práci senátora. 

 

 
V Brně dne 09. února 2011 
 
 
Zapsala: Ivana Pařízková 

 

 

 

 

 

 

 


